
Från: Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Till: Carolina Björk <carrobjork05@gmail.com> 
CC: Berth Falk <berth.falk@Lekeberg.se> 
Platia mail import KUB - Lekeberg <platina.bun@lekeberg.se> 
Ämne: SV: Distansundervisning
Skickat: 2021-01-26 21:00:16

Hej igen!

Vi hade inte distansundervisning under höstterminen när smittspridningen var
högre i Örebro Län än vad den är nu. Och nu när den har sjunkit så blir det en
ologisk åtgärd att införa distansundervisning. Att vi gjorde det de två första
veckorna efter jullovet var för att ta det säkra före det osäkra när alla skulle komma
tillbaka. Folkhälsomyndigheten var orolig för just den saken, att det skulle kunna
bli en sådan effekt på smittspridningen, men det har visat sig att det inte blev så. 

Jag och min personal på förvaltningen följer utvecklingen varje dag. Förändras
läget får jag och ordförande fundera på om vi ska införa distansundervisning igen.

Tack för din snabba respons på mitt första svar!

Mvh
Monica

Monica Skantz
Förvaltningschef
Barn- och utbildningsförvaltningen

0585-482 00 (dir)
monica.skantz@lekeberg.se

Lekebergs kommun
Bangatan 7
716 31 Fjugesta
0585-487 00 (vxl)
www.lekeberg.se 

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Carolina Björk [mailto:carrobjork05@gmail.com] 
Skickat: den 26 januari 2021 20:24
Till: Monica Skantz 
Ämne: Re: Distansundervisning

Hej igen, 
Jag förstår att ni går efter siffror och statistik när det gäller sådana här saker. 



Men våran skola är inte jätte stor och vi är väldigt många elever och lärare som ska
vistas på samma plats samtidigt! 
I korridorer, klassrum och matsal är det omöjligt att följa folkhälsomyndighetens
rekommendationer. 
Det beslut ni tagit påverkar inte er på samma sett som det påverkar oss!
Om det kommer en elev eller lärare med smittan till skolan, vad tror du händer då? 
Om vi skulle gå efter en gräns på 2 m avstånd till varje person skulle inte mer än 1
årskurs kunna vistas på skolan samtidigt! 

Om det inte är ett problem för oss elever eller lärare att jobba på distans, varför
fortsätter vi inte då? I förebyggande syfte...

Mvh Carolina 
Skickat från min iPhone

> 26 jan. 2021 kl. 20:09 skrev Monica Skantz :
> 
> Hej Carolina!
> 
> Tack för ditt mejl och ursäkta att mitt svar har dröjt. 
> 
> Beslutet att ställa om till distans/fjärrundervisning gällde för de två första
skolveckorna efter jullovet. Det grundade sig i en oro för ökad smittspridning när
alla elever och personal skulle komma tillbaka efter jullovet. Nu kan vi konstatera
att vi inte har fått någon ökad smittspridning vare sig i Örebro län eller Lekeberg.
Enligt smittskyddsläkaren i Region Örebro Län ser man tvärtom en nedåtgående
trend. I åldersgruppen 13-15 år, som går på högstadiet i Lekeberg, har det varit 0
smittade i december och januari. Av den anledningen ser inte jag och ordförande i
nämnden att det finns skäl att fortsätta med distans/fjärrundervisning. 
> 
> Jag vet att det fungerar bra med distans- och fjärrundervisningen, att ni elever är
duktiga att jobba digitalt och att ni tar ansvar för era studier. Det gör mig glad och
stolt. Ni lär er massor med nya saker genom det här sättet att få undervisning och
det gör lärarna också. Det är bra, tycker jag.
> 
> Om smittspridningen förändras och går uppåt igen får vi göra en ny bedömning
av läget och eventuellt ta ett nytt beslut om distans/fjärrundervisning.
Fortsättningsvis gäller att följa Folkhälsomyndighetens rekommendationer så långt
det är möjligt, det vill säga hålla avstånd och tvätta händerna. Om man ser att det är
flera elever samlade på en plats så väljer man att inte gå dit. Jag tänker också att ni
elever och era lärare kan arbeta tillsammans för att tänka ut åtgärder för att minska
trängseln på skolan.
> 
> Jag hoppas att vi kommer ur den här situationen med Covid-19 snart. Den är så
tråkig på många sätt. 
> 
> Jag lägger med ordförande Berth Falk i mitt svar till dig. 
> 
> Tack för att du hörde av dig.
> 
> Mvh



> Monica
> 
> 
> 
> Monica Skantz
> Förvaltningschef
> Barn- och utbildningsförvaltningen
> 
> 0585-482 00 (dir)
> monica.skantz@lekeberg.se
> 
> Lekebergs kommun
> Bangatan 7
> 716 31 Fjugesta
> 0585-487 00 (vxl)
> www.lekeberg.se 
> 
> 
> -----Ursprungligt meddelande-----
> Från: Carolina Björk [mailto:carrobjork05@gmail.com] 
> Skickat: den 25 januari 2021 17:58
> Till: Monica Skantz 
> Ämne: Distansundervisning 
> 
> Hej, 
> Jag är en elev som går i klass 9A på lekebergsskolan 7-9! 
> De första 2 veckorna efter jullovet startade vi med distans var tredje dag och
eftersom att vi är mitt uppe i en pandemi så tycker jag att vi ska försöka göra så
mycket vi kan när vi har möjlighet till det. När beslutet kom om att vi inte skulle
fortsätta med distans blev jag både arg och ledsen.
> Varje morgon och eftermiddag är alla enheter fyllda med elever, i matsalen äter
flera klasser samtidigt och på bussar till och från skolan är det fullt på alla
sittplatser! 
> Det är inte bara alla elever som utsätts utan även lärare/ pedagoger på skolan. 
> Vi har möjlighet att jobba på distans med hjälp av våra datorer och därför tycker
jag att vi borde fortsätta med det. 
> Jag känner många på skolan som har syskon eller förälder som tillhör riskgrupper
och som gör allt de kan för att inte få smittan. 
> Jag vet att många lärare kämpat för att vi ska fortsätta med distans men inte fått
sin röst hörd, så jag tänker att jag som elev kanske kan ge er en annan uppfattning. 
> Jag hoppas att ni tänker om och att ni fattar ett nytt beslut. 
> 
> Ha en fin kväll/ Carolina Björk 


